
Zápis ze 4. zasedání Školské rady Základní školy Josefa Bublíka v Bánově 
ze dne 02.09.2010 

 
 

Přítomni: členové školské rady: 
                                                      Luděk Vavrys 
                                                      Mgr. Antonín Malý 
                                                      Mgr. Jarmila Kolková  
                                                      Mgr. Martina Pavlíčková 
                                                      Mgr. Jana Herberková 
                                                      Lenka Švestková  
                                    Ing. Marie Fremlová 
                                                      MartinaWampulová 
                                                    
Omluveni:  Polanská Vlaďka 
 
Zasedání  školské rady  č. 4 zahájila a  řídila Mgr. Martina Pavlíčková 
Přítomen: ředitel školy Mgr. Jiří Suchý 
 
Program jednání: 
 
1/ Schválení školního řádu 
Ředitel školy seznámil přítomné s úpravou ve školním řádu. Součástí školního řádu je „Sankční 
řád“, který se na žádost inspekce přejmenoval na „Pravidla pro posouzení chování“. Dále v jedné 
větě se přehodilo slovní spojení - radou školy » školskou radou. 
Školní řád byl s touto úpravou schválen  /8-0-0/ 
 
2/ ŠVP – rok 2010-2011 
Ředitel školy informoval o školním vzdělávacím programu, který se od minulého lišil pouze 
administrativními úpravami. 
 
3/Různé 

a) Mgr. Jarmila Kolková a Mgr. Jiří Suchý seznámili přítomné s výsledkem inspekce, která 
šetřila stížnost rodiče a týkala se posouzení chování žáka  7. třídy. Inspekce po šetření 
vydala závěr, že stížnost byla důvodná. Inspekce rozhodla zrušit důtku třídního učitele žáku. 
Zrušení důtky bylo projednáno na pedagogické radě konané dne 1. 9. 2010.Všichni zástupci 
základní školy, kteří se šetření inspekce zúčastnili si myslí, že závěr inspekce nebyl zcela 
správný. Inspekční zprávu obdržel i zřizovatel – obec, který se k ní vyjádří a svůj názor 
zašle ČŠI. 

b) Dále se projednával ples devátých tříd. Bude se apelovat na rodiče žáků, aby si ples 
zorganizovali sami. Další postup se upřesní po plenárním zasedání 13.9.2010, kde by se 
rodiče měli domluvit.  

 
 
 
 
 
 V Bánově dne 02.09.2010                                                       Mgr. Martina Pavlíčková 
                                                                                                        předsedkyně                         


